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Generalforsamling 2015.
Indkaldt den 24. marts 2015.

Dagsorden:

1. Velkomst 

2. Valg af dirigent HJ 

3. Valg af stemmet¾llere 

4. Formandens beretning 

5. Fremlæggelse af regnskab og budget. 

6. Godkendelse af regnskab 

7. Godkendelse af budget og kontingent. 

a. budget 

b. kontingent foreslås fastholdt på kr. 0,00 

8. Indkomne forslag (ingen)j 

9. Valg af bestyrelse 
Efter tur afgår: De 2 bestyrelsesmedlemmer der pt. er valgt 
afgår kun på lige år hvorfor de kan forsætte. (Helge Larsen 
ønsker pt. ikke at fortsætte). 
Helge udtræder af bestyrelsen (hjælper til med hjemmesidn). 
Normann indtræder 

Derfor foreslås Normann Andersen og Henrik Truelsen valgt til 
bestyrelsen 
Henrik meddelte via FB at han ikke ønskede at opstille 
men gerne ville være medlem af foreningen. 

10. Valg af 2 suppleanter til bestyrelse (Lasse Thorsen) 

11. Valg af 2 revisorer: Foreslås Claus Olsen (har bekræftet på mail 
medlemskab af foreningen og har sagt ja til at være 
revisor).Valgt.  

12. Valg af 1 revisor suppleant (pt. ingen mulige). 
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Der afholdes bestyrelses møde umiddelbart efter generalforsamlingen, idet bestyrelsen 
konstituerer sig selv i henhold til vedt¾gternes ¤9 stk. 2. 

Vedt¾gterne kan ses pŒ www.ravningbrovandring.dk 

Ad. 1 

Ad. 2  
 Hans Jørgen Møller 

Ad. 3!
 Ingen 

Ad. 4  
 Se bilag 

 Normann Andersen mente beretningen var for negativ, hvorfor den kun måtte 
anvendes internt. Man burde kun koncentrere om Ravning Brovandring. 

Ad. 5 Regnsskabet for 2014 vedlagt som bilag. (original underskrevet version opbevares 
af kasserer) Der blev herudover udleveret kopi for årene 2008, 2009, 2010, 2011, 2012, 
2013. 

Der var ikke lavet budget. 

Ad. 6 Regnskabet blev godkendt uden kommentarer. 

Ad. 7 

 a. Ingen budget. 

 b. Kontingentet blev vedtaget til kr. 0,00 og uden kommentarer. 

Ad. 8 Ingen forslag 

Ad. 9 Normann Andersen blev indvalgt i bestyrelsen!
 Helge Larsen trak sig ud af bestyrelsesarbejdet (lovede at hj¾lpe til ogsŒ med 
hjemmesiden) 

Ad. 10 Lasse Thorsen blev genvalgt. 

Ad. 11 Claus Olsen blev valgt 

http://www.ravningbrovandring.dk
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Ad. 12 Ingen 

Mødet sluttede kl. 19.43 

Hans Jørgen Møller 
Dirigent 

Helge Larsen
afgåenge kasserer

Normann Andersen
ny kasserer

Lasse Thorsen
deltager
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Generalforsamling den 12. maj 2015
Formandens beretning

Egne forhold
I 2014 er det blevet til 3 bestyrelsesmøder hvoraf den ene var konstituering af bestyrelsen.
Struktur
Arbejdet i bestyrelsen har været præget af at få lavet regnskaberne. Det har vist sig at være 
vanskeligere at få det, hvorfor det arbejde der skulle eller burde være lavet på baggrund af det er 
måske ikke fulgt helt til dørs. Har forsøgt at få bedre styr på materiel og vareforbrug. Skal dog sige at 
vi er kommet kun er nået lidt af vejen, men arbejdet på det område fortsætter, idet det er vigtigt for at 
kunne optimere økonomistyringen og herunder lave projektbudgetter og et foreningsbudget. Det 
sidste har vi kun lavet da vi startede foreningen. Der er store fordele ved at få lavet et budget. Det 
gør at man kan decentralisere beslutning. Det er også mulighed for at kunne planlægge fremtiden 
hvem gør hvad og hvornår.
Aktiviter er det muligt for foreningen at udvide med. Forudsætningen for det er at der skal være et 
ønske fra medlemmernes side og det andet er at bestyrelsen skønner et behov for det. Men mest af 
alt skal forudsætningen være til stede og 2 af dem er antallet af hjælpere og det økonomiske i det.
Til generalforsamlingen i 2014 var regnskabet ikke gjort færdig, hvilket jeg har på flere måder at få 
gjort. Da det ikke lykkedes indgik jeg den aftale med kassereren om at han trak sig ved den 
kommende generalforsamling som kasserer. Det skal lige understreges at bilagene er tilstede og at 
momsregnskabet er blevet gjort op når der var tid for det. Helge har dog lovet fortsat med at hjælpe, 
hvilket dog glæder mig.

DMF
Repræsentantskabsmøde
Formandens beretning.
I formandens beretning var der en ting jeg hæftede mig ved. Hans udtalelse om det var på baggrund 
af færre medlemmer og optagelse af Hærvejsmarchen og Ladywalk at flere skulle have muligheden 
for optagelse i kalenderen.
Startgebyr 
På repræsentantskabsmødet der blev afholdt den den 29. marts i Århus, var der 4 forslag til 
afstemning 1 af dem var bl.a en forøgelse at startgebyret til max. kr. 25,00 og et andet var ændring af 
retningslinierne. Det var os der havde fremsat disse 2 forslag. Forslaget blev om forhøjelse af 
startgebyret blev nedstemt med den baggrund at det lige var hævet fra kr. 18,00 til kr. 20,00. 
Forslaget til ændring af retningslinier, havde vi også fremsat, hvor vi havde ønsket et udvalg til at total 
gennemgå dem. Det blev dog til at bestyrelsen skulle se nærmere på retningslinierne.
Hærvejsmarchen
Der blev stemt om optagelse af hærvejsmarchen. Det blev til et ja. årsagen til at dette blev optaget til 
afstemning skyldes det at det var repræsentantskabet der i sin tid stemte om eksklusion af 
foreningen.
Aktiviteter (tæl skridt kampagne, velgørenhedsvandring, kurser)

Kontakt. formand Hans Jørgen Møller, Indre Ringvej 223 1. mf. 7000 Fredericia
E-mail: hansjorgenmoller@mac.com
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Igennem vores medlemskab af Dansk Motions Forbund kan vi deltage i 2 aktiviter den ene er t¾l 
skridt kampagne og den anden er en velg¿renhedsvandring.

Uddrag fra www.taelskridt.dk

Vi t¾ller skridt igen fra den 14. september til den 4. oktober 2015.

T¾l skridt er en landsd¾kkende kampagne, der handler om at fŒ mere aktivitet, socialt samv¾r og konkurrence 
ind i arbejdsdagen. Kampagnen k¿rer to gange om Œret Ð Žn gang om forŒret og Žn gang om efterŒret!- og!varer 
tre uger hver gang. PŒ de tre uger skal I!fors¿ge at gŒ mindst 10.000 skridt om dagen. Alle, der nŒr de 10.000 

skridt i 11 ud af kampagnens 21 dage, deltager i lodtr¾kningen om 50.000 kr.

Forventede ikke at nogen ville deltage.

Velg¿renhedsvandring, 

DMF afholder Œrligt en landsd¾kkende velg¿renheds vandring der afholdes i juni mŒnde.

At afholde en Velg¿renhedsvandringen vil kr¾ve min. 10 hj¾lpere hvilket jeg ikke tror pŒ kunne v¾re 
muligt. Vi har ikke tilstr¾kkeligt med medlemmer at sp¿rge. Kunne dog have lavet en henvisning til et 
af de steder der afholdt det.

kurser (foreningsjura 9. nov.,)

I l¿bet af 2014 har DMF afholdt kurser og heri bl.a et kursus om foreningsjura. Jeg har brugt det som 
en mulig bel¿nning til dem der potentielt var interesseret i at stille op til bestyrelsen eller blot pŒtage 
sig en opgave der var muligt at outsource (lodsejerkontakt). Der er planlagt kurser for 2015.

Optagelse i vandrekalenderen.

Vedr. optagelse i vandrekalender kan det dog pt. fortsat ikke lade sig g¿re.

Ravning Brovandring

Vi Þk afholdt vores Ravning Brovandring, som er foreningens hoved aktivitet med 24 f¾rre deltagere 
end i 2013 og med i alt 314 deltagere. Har desv¾rre endnu ikke som tidligere n¾vnt, ikke fŒet gjort 
arrangementet helt op. Der sk¿nnes dog at der var et overskud og sŒ meget pŒ kontoen, at det var 
muligt at fŒ trykket brochuren for 2014.

Hj¾lper arrangement

Vi Þk afholdt hj¾lper arrangementet.

Hjemmesiden

Trods hensigten med at fŒ skiftet mŒden, hvorpŒ vi har hjemmesiden, skulle v¾re sket i efterŒret 
2014 lykkedes det ikke. Det at Þnde en template der passer ind i den mŒde vi ¿nsker den bŒde 
teknisk og layoutm¾ssigt tager utrolig lang tid, hvorfor det prioriteret lidt fra.

Indberetning af medlemmer

Ved Œrskiftet Þk jeg indberettet medlemstallet pŒ 4 hvoraf 2 kun er bestyrelsesmedlemmer, hvilket jeg 
mener er meget skidt, tallene er vist ikke helt rigtig. Tror at vi bliver n¿dt til at lave en regul¾r 
medlemsliste selv om vi er sŒ fŒ. Man kan sŒ fŒ regnetarket til at give mig de tal jeg har brug for. For 
at vi skal d¾kke alle de poster som foreningens vedt¾gter foreskriver skal vi bruge 8 personer. Jeg 
har spurgt ßere i l¿bet af Œret og enkelte har dog ogsŒ vist en vis interesse, men har desv¾rre ikke 

Kontakt. formand Hans J¿rgen M¿ller, Indre Ringvej 223 1. mf. 7000 Fredericia
E-mail: hansjorgenmoller@mac.com
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�
kunnet afse tid til det. Forventer dog at fŒ 3 nye medlemmer. Normann Andersen, Claus Olsen og 
Henrik Truelsen.

Regnskaber (revisor)
Desv¾rre har vi ikke fŒet revideret 2010, 2011, 2012, 2013. Jeg har ikke set det helt som det store 
problem, idet bilagene er tilstede, moms indberetningen er blevet foretaget og at der ikke er taget af 
kassen, men har dog presset pŒ for at fŒ det lavet. Der vil blive aftalt pŒ et af de kommende 
bestyrelsesm¿der hvad vi g¿r med de gamle regnskaber.

Ny bestyrelse.
Efter generalforsamlingen afholdes der bestyrelsesm¿de for at konstituere den nye bestyrelse.

Kontakt. formand Hans J¿rgen M¿ller, Indre Ringvej 223 1. mf. 7000 Fredericia
E-mail: hansjorgenmoller@mac.com
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